
INTERPELLATIONSSVAR TILL MILJPARTIET ANGÅENDE HEMLÖSA 

Miljöpartiet har till mig ställt en interpellation  angående hemlösa i vår kommun och vad gör 
kommunen för dessa och jag tackar för interpellationen och hoppas svaret på frågorna klargör vad vi 
gör. 

Inom försörjningsstödet  beräknas  det finnas ca 25 bostadslösa hushåll enligt situationen i 
hemlöshetsenkäten under 2017, varav ca 10 st hushåll har varit bostadslösa större delen av året. Det 
finns ca 120sociala kontrakt. Vars hyresgäster också  räknas som  bostadslösa enligt enkäten. 

Det främsta problematiken är kopplad till missbruk och psykisk ohälsa samt barnfamiljer med 
varierande stödbehov och där mer eller mindre samtliga står långt ifrån den ordinarie 
bostadsmarknaden och ofta även arbetsmarknaden. 

Inom beroendevården beräknas ca 75 personer vara bostadslösa av de som är aktuella för insatser. 

Av dessa är 8% helt bostadslösa, 8% har socialt kontrakt, 17% har tillfälliga egna lösningar, 6% har 
korttidskontrakt samt 61% har pågående insatser i form av hvb,stödboende,lvm eller annat stöd. 

Vad beträffar minderåriga så hänför sig det företrädesvis till ensamkommande barn och under 2017 
har 8 barn under 18 år varit bostadslösa(ingår i familjer vilka blivit bostadslösa). 

Det finns i nuläget inga ensamkommande barn som är bostadslösa pga av att de blivit uppskrivna i 
ålder, dock finns ca 35 barn vilka bor i frivillghem.de är som regel över 18 år.Inga av dessa är aktuella 
inom socialtjänsten då de är Migrationsverkets ansvar. 

Vi har under mandatperioden inte fått fler bostadslösa, de som bodde på Älvsbygård har fött andra 
stödinsatser, vilka inte kunde tillgodoses där. 

Motverkande insatser som görs är företrädes insatser vilka syftar till att nuvarande boenden som 
enskilda har inte skall gå till spillo. 

Mvh Peter Frej, ordförande i Socialnämnden 

 

 


